
1 
 

Protokół Nr LXXIII / 24 

z LXXIII sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 25 marca 2024 r. 

 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, przeprowadzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, 

wykonywanie innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Ropczycach p. Grzegorz Bielatowicz. 

Czas trwania sesji: ok. 13.10 -14.58. 

Miejsce obrad: Centrum Kultury im. Józefa Mehoffera w Ropczycach. 

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji: 

 

 

1. 

Przewodniczący Rady p. Grzegorz Bielatowicz otworzył 73 sesję Rady Miejskiej  

w Ropczycach.  

Powitał uczestników sesji i osoby oglądające transmisję obrad sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady zarządził sprawdzenie kworum za pośrednictwem systemu e-sesja.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. Stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 21 radnych.  

 

Przewodniczący Rady  poinformował, że: Obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz nagrania obrad są udostępnione  

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Ropczycach. 

Uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej wyrażacie państwo zgodę na przetwarzanie  

i upublicznianie swoich danych osobowych, w myśl przepisów Rozporządzenia o ochronie 

danych, tak zwane RODO. 

 

 

2. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są wnioski w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

Burmistrz Ropczyc p. Bolesław Bujak poprosił o zgodę, aby w punkcie czwartym w projekcie 

uchwały 4.4 wprowadzić autopoprawkę. Autopoprawka będzie mówiła o wyrażeniu zgody 

przez Wysoką Radę na zakup inwestycyjny pieca do kuchni w Szkole Podstawowej nr 1. To 

jest zakup inwestycyjny o wartości około 30 000 zł. Z uwagi na terminy złożenia wniosku  

o doposażenie tej kuchni z pieniędzy państwowych poprzez kuratora zależy, żeby ten zakup był 

zrealizowany na początku kwietnia, żeby był wkładem do tego wniosku. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wniosku o zmianę porządku obrad.  

Treść wniosku: w punkcie 4 autopoprawka do projektu 4.4. 
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Wnioskowana zmiana do porządku obrad została wprowadzona przy: za – 21 głosów, przeciw 

- 0, wstrzymujących się - 0.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Zmiany do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:  

1) Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 

szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonywania.  

2) Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Ropczycach-Witkowicach, działki 

nr 815/47 i 815/49.  

3) Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości położonej w Ropczycach-Pietrzejowej, działka 

nr 1263.  

4) Uchwała w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2024 rok.  

5) Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce na lata 

2024-2034.  

6) Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Ropczycach.  

5. Wybory ławników.  

6. Informacja Burmistrza Ropczyc z działalności organu wykonawczego - na koniec kadencji. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

 

3. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z LXXII sesji Rady Miejskiej.  

Brak zgłoszeń. Protokół z LXXII sesji Rady Miejskiej został przyjęty przy: za – 20 głosów, 

przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  

 

4. 

4.1) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru  

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonywania – Kierownik Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ropczycach p. Iwona Kozubowska. 
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Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 

szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczenia ich wykonywania. Specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 

usługi sąsiedzkie są formą świadczenia pomocy na rzecz osób samotnych, które z powodu 

wieku, choroby lub niepełnosprawności wymagają wsparcia innych osób. Zgodnie z art. 50 ust. 

6 ustawy o pomocy społecznej, rada gminy określa w drodze uchwały szczegółowe warunki 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich 

pobierania. Na mocy wprowadzonych zmian w ustawie o pomocy społecznej, przyznano 

gminom możliwość organizowania usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich. Ten nowy 

typ usług obejmuje pomoc w zaspokojeniu podstawowych potrzeb życiowych, podstawową 

opiekę higieniczną, pielęgnacyjną oraz w miarę potrzeb i możliwości zapewnienia kontaktów 

z otoczeniem. Zgodnie z artykułem 50 ust. 6a ustawy o pomocy społecznej w przypadku 

organizowania przez gminę usług opiekuńczych w formie usług sąsiedzkich rada gminy  

w uchwale określa szczegółowe warunki przyznawania usług sąsiedzkich, ich wymiar, zakres 

oraz sposób rozliczenia wykonywania takich usług. Proponowany projekt uchwały ustala 

zasady odpłatności za usługi w zależności od dochodu i typu rodziny. Projekt uchwały 

zapewnia dostępność do usług opiekuńczych osobom potrzebującym wsparcia poprzez 

zaspokojenie niezbędnych bieżących potrzeb życiowych, umożliwiając im tym samym jak 

najdłuższe funkcjonowanie w środowisku zamieszkania.  

 

Radny p. Andrzej Rachwał - Przewodniczący Komisji ds. zdrowia i porządku publicznego 

poinformował, że Komisja ds. zdrowia i porządku publicznego zaopiniowała pozytywnie 

przedstawioną przed chwilą uchwałę. 

 

Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 

szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania ich wykonywania została podjęta przy: za – 21 głosów, 

przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.2) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej  

w Ropczycach-Witkowicach, działki nr 815/47 i 815/49 – Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej p. Marek Gawron. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie ewidencyjnym Ropczyce-

Witkowice, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 815/47 o powierzchni 742 m2 oraz działki 
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ewidencyjnej nr 815/49 o powierzchni 603 m2. Działki nie są objęte miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego. Osoba zainteresowana nabyciem dzierżawi te działki od 

1999 roku. Działki te stanowią zgodnie z danymi z bazy danych ewidencji gruntów i budynków 

częściowo tereny mieszkaniowe i rolne. Działki okalają działkę stanowiącą własność osoby 

fizycznej zabudowanej budynkiem mieszkalnym, jednorodzinnym i faktycznie służą do obsługi 

funkcji mieszkaniowej. Z uwagi na przebiegające w sąsiedztwie tych działek gazociągi 

wysokoprężne brak jest możliwości zagospodarowania tych działek jako nieruchomości 

odrębne i dlatego proponuje się sprzedaż w drodze bezprzetargowej.  

 

Radny p. Zenon Charchut – Przewodniczący Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego poinformował, że Komisja ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego na posiedzeniu w dniu 21 marca 2024 roku wydała opinie pozytywne  

o projektach uchwał: omawiany projekt 4.2, projekt 4.3 uchwała w sprawie zamiany 

nieruchomości położonej w Ropczycach-Pietrzejowej i projekt 4.6 uchwała w sprawie zbycia 

nieruchomości położonej w Ropczycach. 

 

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Ropczycach-Witkowicach, działki  

nr 815/47 i 815/49 została podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.3) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonej  

w Ropczycach-Pietrzejowej, działka nr 1263 - Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

p. Marek Gawron. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej będącej własnością gminy Ropczyce, oznaczonej w operacie ewidencji 

gruntów obrębu Ropczyce-Pietrzejowa jako działka ewidencyjna numer 1263 o powierzchni 

16 arów 13 m2, która nie jest objęta miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego za 

nieruchomość gruntową o powierzchni 599 m2 będącą własnością osób fizycznych, która 

oznaczona jest w operacie ewidencji gruntu obrębu Ropczyce - Pietrzejowa jako działka 

ewidencyjna numer 1116/2. Działka numer 1263 położona jest w obrębie Ropczyce - 

Pietrzejowa i nie ma dostępu do drogi publicznej. Działka numer 1116/2 położona jest  

w obrębie Ropczyce - Pietrzejowa i jest objęta miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego, w którym wskazano przeznaczenie pod tereny obiektów produkcyjnych, 

składów i magazynów oraz usług i tereny dróg publicznych klasy dojazdowej kategorii 

gminnej. Działka numer 1116/2 znajduje się w sąsiedztwie działki będącej własnością gminy. 

W przypadku nierównej wartości zamienianych nieruchomości stosuje się dopłatę, której 

wysokość jest równa różnicy wartości zamienianych nieruchomości. Wartość nieruchomości 

określona zostanie przez rzeczoznawcę majątkowego. 

 

Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości położonej w Ropczycach-Pietrzejowej, działka nr 

1263 została podjęta przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1. 
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4.4) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2024 

rok - Skarbnik Gminy p. Beata Malec. 

Projekt uchwały dotyczy zmian w budżecie gminy Ropczyce na 2024 rok, łącznie  

z autopoprawką. W budżecie na 2024 rok zwiększa się dochody budżetu o łączną kwotę  

126 251,94 złotych. Na kwotę tą mają wpływ przede wszystkim kwoty dotyczące realizacji 

zadań przez placówki oświatowe. Są to kwoty z opłat z najmu czy rozliczeń z poprzednich 

okresów, tak zwane koszty refundacji mediów oraz kwota 1 600 zł jako wpłata za przyłącz do 

wodociągu mieszkańca miejscowości Gnojnica. Wszystkie te kwoty, które mają wpływ na 

zwiększenie dochodów zostają również przeznaczone łącznie z poszczególnymi zapisami do 

wydatkowania w ramach klasyfikacji wydatków budżetowych w tabeli numer 2. Projekt 

uchwały zwiększa wydatki również o kwotę 409 082 zł. Są to zwiększenia wydatków, których 

źródłem pokrycia są wolne środki z 2023 roku. Wolne środki przeznaczone są przede 

wszystkim na realizację zadań, które nie znalazły pokrycia w budżecie planowanym na 2024 

rok, a przede wszystkim jest to kwota 130 000 zł na brakującą część w kwestii realizacji zadania 

budowa sceny krytej altany przy budynku wielofunkcyjnym na ulicy Leśnej na osiedlu 

Ropczyce-Granice. Kwota 50 000 zł jako dodatkowe zabezpieczenie energii na budynku PKS-

u. Również kwota 30 000 zł z przeznaczeniem na środki dotyczące realizacji promocji urzędu 

gminy, 60 000 zł na realizację zadań w ramach Kultury i Ochrony Dziedzictwa Narodowego, 

które zostają realizowane przez Centrum Kultury w Ropczycach oraz 74 000 zł jako kwota 

zadania inwestycyjnego na projektowanie i budowę lokalnej infrastruktury kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Mała i Niedźwiada. Tabela numer 3 przedstawia podział 

przychodów, w ramach których zostały zaplanowane te wydatki. Równocześnie w projekcie 

uchwały dokonuje się przeniesienia planowanych wydatków, łącznie z autopoprawką, na kwotę 

1 306 834,05 zł. Zadania, które w ramach dodatkowych przesunięć wprowadzamy, są to przede 

wszystkim przesunięcia na zadaniu inwestycyjnym dotyczące budowy sieci wodociągowej  

w ramach paragrafów - 689 000 zł. Zabezpieczenie środków na dodatkowe wykupy gruntów 

na różne cele, które są przesuwane z oszczędności w ramach zadań drogowych, 

poprzetargowych. Jest to kwota 412 000 zł. Dodatkowa kwota, która łącznie zabezpiecza 

dobudowę sceny jeszcze o kwotę 150 000 zł. Zabezpieczenie to również pochodzi  

z oszczędności z budowy szkoły podstawowej w Witkowicach. 25 000 zł na nowe zadanie 

projektowanie i budowa boiska wielofunkcyjnego i placu zabaw na osiedlu Mehoffera  

w Ropczycach 25 000 zł i to również przesuwamy z zabezpieczenia, z projektowania budowy 

żłobka w Niedźwiadzie Dolnej. Dodatkową zmianą, która wprowadzona jest autopoprawką, 

jest zabezpieczenie wydatków na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych 30 000 zł. 

Środki te przesuwane są z zadań bieżących placówek oświatowych, zadań remontowych.  

 

Radny p. Stanisław Marć – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna działając na posiedzeniu w dniu 21 marca bieżącego roku wydała opinię pozytywną 

o projektach uchwał: projekt 4.4 w sprawie zmian w budżecie gminy Ropczyce na 2024 rok, 

projekt 4.5 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy. 
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Uchwała w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2024 rok została podjęta przy: za 

– 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.5) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Ropczyce na lata 2024-2034 – Skarbnik Gminy p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce na lata 2024 - 

2034. Zgodnie z zapisami ustawy o finansach publicznych, wszelkie zmiany, które zostały 

dokonane od ostatniego posiedzenia sesji Rady Miejskiej, zostały uwzględnione w załączniku 

numer 1 w odpowiednich kwotach. Załącznik numer 2 dotyczący przedsięwzięć wieloletnich 

nie uległ zmianie w związku ze zmianami, które zostały wprowadzane do budżetu. Wszelkie 

objaśnienia, które załącznik nr 3 zawiera stanowią objaśnienia dotyczące załącznika numer 1. 

 

Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce na lata 2024-

2034 została podjęta przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.6) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej  

w Ropczycach - Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej p. Marek Gawron. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu działki gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie ewidencyjnym Ropczyce, oznaczonej numerem 2955/1  

o powierzchni 622 m2. Wniosek o sprzedaż złożył właściciel działek sąsiednich. Działka numer 

2955/1 położona jest na obszarze objętym miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego w którym wskazano przeznaczenie pod tereny dróg publicznych klasy 

dojazdowej kategorii gminnej. Działka ta nie stanowi pasa drogowego i nie jest zaliczona do 

kategorii dróg publicznych gminnych. Z uwagi na brak planów wykorzystania tego terenu na 

potrzeby inwestycyjne pod drogę publiczną proponuje się jej sprzedaż. Stosownie do przepisów 

ustawy o gospodarce nieruchomościami, nieruchomość z zasobu gminy sprzedawana jest  

w drodze przetargu, którego ogłoszenie, zorganizowanie i przeprowadzenie należy do organu 

wykonawczego - Burmistrza Ropczyc.  

 

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Ropczycach została podjęta przy:  

za – 21 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

5. 

Przewodniczący Rady: Zadaniem Rady jest wybór dwóch ławników do Sądu Rejonowego  

w Ropczycach jako wybory uzupełniające dodatkowe. Rada działa na podstawie statutu, ustawy 

Prawo o ustroju sądów powszechnych oraz statutu gminy. Przed przystąpieniem do wyborów 

Rada powołuje zespół, który przedstawia na sesji swoją opinię o zgłoszonych kandydatach,  

w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Zespół 

został powołany na 71 sesji.  

 

Radny p. Zenon Charchut – Przewodniczący zespołu opiniującego kandydatów na ławników  

przedstawił opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników: Zespół działający w ramach 
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uchwały Rady Miejskiej w Ropczycach nr LXXI/731/24 z dnia 29 stycznia 2024 roku  

w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników w składzie: Zenon 

Charchut - przewodniczący zespołu, Kazimierz Mądro - zastępca oraz Grzegorz Bielatowicz, 

Mariusz Bernat, Teresa Rachwał stwierdza, co następuje: 1. Kolegium Sądu Okręgowego  

w Rzeszowie ustaliło poprzez dwa pisma, że Rada Miejska w Ropczycach na kadencję lat 2024-

2027 winna wybrać dwóch ławników do Sądu Rejonowego w Ropczycach w wyborach 

dodatkowych uzupełniających. 2. Wpłynęły cztery zgłoszenia. Jedno zgłoszenie niespełniające 

wymogów. Ten kandydat złożył rezygnację z kandydowania. Trzy zgłoszenia spełniają 

wymogi ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych, z których kandydaci przedłożeni Radzie 

Miejskiej zasługują na pozytywną opinię i spełniają wymogi ustawy Prawo o ustroju sądów 

powszechnych. Tu następują podpisy Komisji. 

 

Przewodniczący Rady: Ławników Rada wybiera w głosowaniu tajnym. W głosowaniu tajnym 

radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady, przy czym Rada ustala 

każdorazowo sposób głosowania. Głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana  

z radnych z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym. Za głosy ważne uznaje się te, które 

oddano zgodnie z zasadami przyjętymi przez Komisję Skrutacyjną. Ustalenie sposobu 

głosowania i wybór Komisji Skrutacyjnej dokonuje się przez głosowanie i w formie zapisu  

w protokole z sesji. Ustalenie sposobu głosowania. Proponowany sposób głosowania. Rada ma 

wybrać dwóch ławników przy zgłoszonych więcej niż dwóch kandydatach. Głosowanie 

odbywa się za pomocą kart nazwanych kartą do głosowania z oznaczeniem głosowania i datą. 

Wzór karty ustali Komisja Skrutacyjna. Kandydatów umieszczonych według kolejności 

alfabetycznej nazwisk i pierwsze imię. Można głosować najwyżej na dwóch kandydatów. 

Głosowanie odbywa się poprzez postawienie maksymalnie dwóch znaków X w kratkach obok 

nazwiska i imienia kandydatów. Jest do dyspozycji miejsce do tajnego głosowania. Po 

dokonaniu wyboru karty wrzuca się do urny. Wybranych zostaje dwóch kandydatów, którzy 

uzyskali największą ilość głosów. Wynik głosowania tajnego jako wyrażenie woli Rady 

stanowić będzie podstawę do sporządzenia uchwały stwierdzającej wybór ławników.  

 

Przewodniczący Rady zapytał czy do przedstawionej kwestii są jakieś pytania. Brak zgłoszeń. 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie ustalenia sposobu głosowania w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ropczycach na kadencję 2024 - 2027.  

Sposób głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ropczycach na 

kadencję 2024 do 2027 został ustalony przez Radę, przy: za – 21 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Przewodniczący Rady do składu Komisji Skrutacyjnej zaproponował radnych: Dariusza 

Herbuta, Andrzeja Rachwała, Mateusza Rasia, Wojciecha Roga.  

Przewodniczący Rady zapytał wyżej wymienionych radnych czy wyrażają zgodę na pracę  

w Komisji Skrutacyjnej. Radni: Dariusz Herbut, Andrzej Rachwał, Mateusz Raś, Wojciech Róg 

wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.  
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie zamknięcia listy kandydatów do 

Komisji Skrutacyjnej. Lista kandydatów do Komisji Skrutacyjnej została zamknięta, przy:  

za - 21 głosów, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie wyboru Komisji Skrutacyjnej 

do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego  

w Ropczycach na kadencję lat 2024 - 2027 w składzie: Dariusz Herbut, Andrzej Rachwał, 

Mateusz Raś, Wojciech Róg.  

Komisja Skrutacyjna do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do 

Sądu Rejonowego w Ropczycach na kadencję lat 2024 - 2027 została wybrana, przy: za - 21, 

przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.   

 

Przewodniczący Rady zarządził wybory ławników. Poprosił Komisję Skrutacyjną  

o przygotowanie głosowania oraz wyłonienie spośród siebie przewodniczącego komisji. 

Ogłosił 5 minutową przerwę w obradach na czas działań Komisji Skrutacyjnej.  

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie. Poprosił Komisję Skrutacyjną  

o objaśnienie sposobu głosowania.  

 

Radny p. Andrzej Rachwał – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił objaśnienie 

Komisji Skrutacyjnej sposobu, zasad głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Ropczycach na kadencję lat 2024-2027. Radni otrzymują kartę głosowania  

z oznaczeniem głosowania i datą. Kandydaci zostali umieszczeni według kolejności 

alfabetycznej nazwisk w kolejności nazwisko i imię. Głosowanie odbywa się poprzez 

postawienie maksymalnie dwóch znaków X w kratce obok nazwiska i imienia kandydatów, 

czyli aby głos był ważny, znak X należy postawić najwyżej przy dwóch kandydatach. Jest do 

dyspozycji miejsce do tajnego głosowania. Po dokonaniu wyboru karty będą wrzucane do urny. 

Wybranych zostaje dwóch kandydatów, którzy uzyskali największą liczbę głosów.  

Zapytał czy są jakieś pytania dodatkowe? Brak zgłoszeń. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o rozdanie kart do głosowania.  

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach na czas pracy 

Komisji Skrutacyjnej.  

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokołu i podanie wyniku głosowania.  

 

Radny p. Andrzej Rachwał – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji 

Skrutacyjnej do przeprowadzania tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Ropczycach na kadencję 2024-2027, z przeprowadzonego tajnego głosowania 

na 73 sesji kadencji 2018-2024 Rady Miejskiej w Ropczycach, w dniu 25 marca 2024 roku. 
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Komisja Skrutacyjna w składzie Andrzej Rachwał - przewodniczący, Dariusz Herbut, Mateusz 

Raś, Wojciech Róg stwierdza, co następuje. Na ogólną liczbę 21 radnych w sesji Rady 

Miejskiej w Ropczycach uczestniczy według listu obecności 21 radnych. Liczba kart wyjętych 

z urny 21. Wydano 21 kart do głosowania 21 radnym. Liczba głosów ważnych 21. Kandydaci 

na ławników do Sądu Rejonowego w Ropczycach uzyskali następującą liczbę głosów: 

Marciniec Magdalena -11, Pieprzak Renata - 20, Wiktor Magdalena - 10. Komisja Skrutacyjna 

stwierdza, że Marciniec Magdalena, Pieprzak Renata zostały wybrane na ławników do Sądu 

Rejonowego w Ropczycach na kadencję 2024-2027. Brak uwag ze strony Komisji, podpisy 

Komisji Skrutacyjnej.  

 

Przewodniczący Rady: W procedurze głosowania tajnego zostali wybrani ławnicy. Wynik 

głosowania tajnego jako wyraz woli Rady jest podstawą do sporządzenia uchwały w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ropczycach, która potwierdza skutek tego 

głosowania. Treść uchwały jest następująca. § 1. Stwierdza się wybór pani Marciniec 

Magdaleny i pani Pieprzak Renaty na ławników do Sądu Rejonowego w Ropczycach na 

kadencję lat 2024 - 2027. § 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej w Ropczycach. § 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Ropczycach została podjęta.  

 

6. 

Burmistrz Ropczyc p. Bolesław Bujak - Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowne 

Prezydium, Wysoka Rado, państwo kierownicy referatów, dyrektorzy jednostek 

organizacyjnych, szanowni prezesi naszych komunalnych spółek i nasi szanowni państwo 

przewodniczący osiedli, sołtysi. Jest to raczej ostatnia nasza sesja Rady Miejskiej w tej 

kadencji, najdłuższej kadencji samorządu terytorialnego od 1990 roku, 5,5 roku. Gratulując 

frekwencji, na zakończenie chciałbym Wysoka Rado w kilkunastu zdaniach przypomnieć  

i opowiedzieć jakie kompetencje realizowaliśmy przez te 5,5 roku, jakie były cele naszej 

samorządowej pracy, jakie mamy w tym względzie osiągnięcia i problemy nierozwiązane. 

Pozwolę sobie też przy pomocy kilkudziesięciu slajdów pokazać obrazowo to, co było naszą 

wspólną pracą przez te 5,5 roku. Następnie trochę opowiem ogólnie o naszej pracy.  

W końcowej swojej części wypowiedzi będę chciał odnieść się do naszej wspólnej pracy, 

traktując, że jest to oficjalne, ostatnie posiedzenie Rady Miejskiej. Nie zarzekam się, bo być 

może się okazać, że z jakiegoś bardzo ważnego powodu możemy być jeszcze zwołani jako sesja 

również w piątek tuż przed wyborami. Ale jeżeli nic tak bardzo ważnego nie zdarzy się, co by 

określało podjęcie decyzji uchwałą Wysokiej Rady, to dzisiaj jest to nasze ostatnie spotkanie 

w formie sesji rady po zakończeniu której zapraszamy wszystkich, włącznie z naszym obecnym 

tutaj rządem, który składa się z naszych kierowników, dyrektorów, prezesów i naszym 

zapleczem samorządowym, sołtysami i przewodniczącymi osiedli na świąteczne jajko, na 

kawę, na herbatę. Również zapraszam do wspólnego zdjęcia tu na scenie. Myślę, że byłoby 

dobrze upamiętnić, bo jesteśmy w 100% dzisiaj obecni dla historii i dla pozostałych. Jeżeli 
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pozwolicie, to teraz przez kilka minut nasz kolega Piotr pokaże nam, przypomni różne 

wydarzenia, które były związane z naszą pracą i z naszym udziałem.  

 

Film przedstawiający osiągnięcia samorządu kadencji 2018-2024. 

 

Burmistrz Ropczyc p. Bolesław Bujak - Pozwólcie, że w kilkunastu zdaniach chciałbym po 

pierwsze podziękować i raz jeszcze innym językiem opowiedzieć te obrazki i na koniec 

pamiętając, że jesteśmy w tygodniu świątecznym, też złożyć wszystkim nam życzenia. Zacznę 

od tego, że chciałbym bardzo serdecznie podziękować za te pięć i pół roku, bo być może 

spotkam się jeszcze z moją kadrą kierowniczą na operatywce, ale tu w obecności Rady 

Miejskiej w Centrum Kultury, żeby podnieść rangę tej sesji, tak zaczynaliśmy i tak ostatnia 

sesja tej kadencji powinna wyglądać. W waszej obecności Wysoka Rado chcę podziękować 

mojej kadrze kierowniczej w Urzędzie Miejskim, w jednostkach organizacyjnych, w spółkach 

za te 5,5 roku. Po pierwsze dziękuję mojemu zastępcy Markowi Misiurze. Bardzo serdecznie 

dziękuję pani Beacie Malec skarbnik. Przez te 5,5 roku odpowiada za finanse i świetnie sobie 

z tym radziła. Dziękuję sekretarzom, którzy w tej kadencji, obydwoje poszli na emeryturę. Na 

miesiąc przed wyborami nie decydowałem się podejmować decyzji o obsadzie tej funkcji. 

Dziękuję wszystkim moim kierownikom referatów Urzędu Miejskiego, tych, którzy poszli już 

na emeryturę, tych, którzy dalej pracują, tym nowym. W imieniu nas wszystkich dziękuję też 

wszystkim moim pracownikom w Urzędzie Miejskim, że realizowali nasze decyzje, decyzje 

Wysokiej Rady, decyzje burmistrza, współpracując z kierownictwem gminy. Bardzo 

serdecznie dziękuję wszystkim pracownikom jednostek organizacyjnych i dyrektorom, którzy 

tu są obecni, gminnego ośrodka pomocy społecznej, Centrum Kultury, Centrum Sportu  

i Rekreacji, bibliotek, Środowiskowego Domu Samopomocy, Dziennego Domu, spółek 

naszych wszystkich trzech. Razem wszystkich szkół, przedszkoli i żłobka, oczywiście na czele 

z ZOJO i panem dyrektorem to 850 osób. To w zasadzie największy zakład pracy, bo nawet 

Zakłady Magnezytowe tu w Ropczycach tylu pracowników nie mają. To jest system złożony  

z takiego zarządzania Wysoka Rada, burmistrz i kierownictwo wszystkich jednostek 

organizacyjnych i pracownicy. Szanowni Państwo, dziękuję dlatego, że naszym głównym 

zadaniem było i jest nie tylko realizować inwestycje, które pozwalają wygodniej i lepiej żyć 

naszym mieszkańcom, inwestycje infrastrukturalne ale też uważałem zawsze, że 

najważniejszym zadaniem samorządu terytorialnego, a samorząd terytorialny to wy, Wysoka 

Rado, jako organ ja i nasza najważniejsza pomoc, jaką są rady sołeckie i rady osiedlowe na 

czele z panami sołtysami i przewodniczącymi osiedli, że razem odpowiadaliśmy  

i odpowiadamy za obsługę naszych mieszkańców miasta i gminy, czyli tych 27,5 tysiąca na 

okrągło mieszkańców. Sądzę, że ten priorytet realizowaliśmy dobrze, że staraliśmy się, aby 

wszystkie problemy, z którymi zwracali się w formie różnych wniosków, podań, decyzji, które 

wydawaliśmy, począwszy od tysiąca decyzji podatkowych, decyzji o różnych opłatach, decyzji 

związanych ze sprawami meldunkowymi, świadczeniami w zakresie pomocy społecznej, 

decyzjami związanymi z wydawaniem decyzji o warunkach zabudowy na różne obiekty. Tych 

wiele spraw, które załatwiamy w Urzędzie Miejskim, w naszych ośrodkach, choćby w ośrodku 

pomocy społecznej przez te pięć lat były dziesiątki tysięcy. Staraliśmy się wszystkich naszych 
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mieszkańców traktować zgodnie z prawem, absolutnie zawsze jednakowo. Nie sądzę, żeby 

dzisiaj ktoś z naszych mieszkańców mógł się skarżyć, że z uwagi na jego zawód, na wiek, na 

znaczenie, czy na sympatie polityczne był źle albo inaczej traktowany. Myślę, że to jest duże 

osiągnięcie, że udało się przez te wiele ostatnich lat wpoić w naszych wszystkich pracowników 

samorządowych, że nie jesteśmy administracją państwową, że my pracujemy trochę inaczej, że 

samorząd to jest coś takiego jak pomoc naszym najbliższym sąsiadom, naszej rodzinie, że 

mamy być pomocni, ale oczywiście zgodnie z prawem, zgodnie z kompetencjami. Sądzę, że 

ten poziom usług publicznych realizowaliśmy dobrze, tak w zakresie opieki, wychowania, 

edukacji dzieci, bez mała 4 tysiące dzieci w naszych jednostkach organizacyjnych przez 

naszych nauczycieli, pracowników administracyjno-technicznych było obsługiwanych  

w sensie tej opieki, wychowywania i edukacji przez te 5,5 roku. Również bardzo wiele środków 

finansowych, tak z budżetu państwa, jak i z naszych dochodów własnych, popłynęło do tych 

osób, naszych mieszkańców, do tych rodzin, którzy takiej pomocy zgodnie z prawem 

oczekiwali, mieli prawo do niej albo wymagali tej opieki, pomocy tu u nas, czy też w innych, 

choćby całodobowych domach pomocy społecznej. Myślę, że to najważniejsze zadanie, jakim 

jest właśnie obsługa naszych mieszkańców przez samorząd terytorialny, jest tym naszym 

celem, tym wyzwaniem. A następnie jest kwestia rozwiązywania tych problemów, które stawia 

czas, stawiają przed nami nasi mieszkańcy. To jest stwarzanie coraz lepszych warunków do 

życia poprzez choćby budowę infrastruktury technicznej i społecznej niezbędnej do tego, aby 

się nam wszystkim lepiej żyło. Staraliśmy się to robić w oparciu o nasze dochody własne, które 

ustalaliśmy, za które bardzo serdecznie dziękuję, bo co roku w październiku musieliście 

podejmować te trudne decyzje i generalnie zwykle robiliśmy to prawie zgodnie. Zawsze różniąc 

się, mając różne punkty widzenia, w szczególności na komisjach, ale te najważniejsze 

problemy, które stawały do rozwiązania przed Wysoką Radą zgodnie rozwiązywaliśmy przez 

te 5,5 roku. Tu nie było hejtów, tu nie było na naszych posiedzeniach czy komisji, czy sesji rad 

takich postaw, które godziłyby w nasze dobra osobiste lub deprecjonowałyby dorobek każdego 

z nas. To, że taka atmosfera w Radzie Miejskiej na komisjach i na sesjach panowała, to 

zawdzięczacie państwo sobie. Za to, jako organ wykonawczy w imieniu mojego kierownictwa 

bardzo dziękuję, żeśmy się wzajemnie umieli szanować przez te wszystkie lata. Te obrazy, te 

slajdy, te zdjęcia wskazywały na to, co przez te ostatnie 5,5 roku udało się osiągnąć w tej sferze 

chociażby infrastruktury technicznej i społecznej. Ta infrastruktura techniczna to kilometry 

dróg. Ja mam tu szczegółowo zapisane, ile tych kilometrów dróg wybudowaliśmy przez te 5,5 

roku, ile na to poszło środków finansowych. Poszły miliony. Te miliony pozyskiwaliśmy, tak 

jak wcześniej wskazywałem, z dochodów własnych, z dotacji i ze środków tak zwanych 

również europejskich. Wciąż będę powtarzał, że w ostatnich latach samorządy zostały 

sprowadzone do roli bardziej administratora. Wciąż będę uważał, jako samorządowiec, że ktoś 

nam obiecał przed 15 października, że będzie inaczej, że w naszych gminach pozostawi władza 

państwowa, rząd, sejm, więcej środków z lokalnych podatków płaconych przez naszych 

mieszkańców w każdej gminie i przez nasze firmy, podmioty, gospodarcze, wszystkie te 

jednoosobowe i te wielkie, że będziemy tymi środkami w większej kwocie dysponowali, nie 

tylko do zapewnienia obsługi naszych mieszkańców na oczekiwanym poziomie, wcale 

niewygórowanym. Dotyczy to wszystkich sfer usług, o których wspominałem ale powinno nam 
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zostać też trochę środków wolnych poza wydatkami bieżącymi, czasami obligatoryjnymi, 

czasami wydatkami, które są ustalane na poziomie poszczególnych ministerstw czy ministra 

finansów, żebyśmy mogli nimi gospodarzyć, żebyśmy byli samorządem. Żeby być 

samorządem, trzeba mieć narzędzia do realizacji celów i oczekiwań mieszkańców, których 

potrafimy wysłuchiwać choćby na różnych spotkaniach, choćby nawet i na ulicy, przy różnych 

wydarzeniach, uroczystościach i na spotkaniach temu służących. Możemy realizować wtedy, 

kiedy mamy własne środki i my tu decydujemy, kiedy i w którym roku, w jakim osiedlu,  

w jakiej miejscowości budujemy plac zabaw, budujemy boisko sportowe, kiedy budujemy salę 

gimnastyczną, szkołę, wodociąg, kanalizację, oświetlenie uliczne, chodnik tak bardzo 

potrzebny dla bezpieczeństwa, komu pomagamy. Ile wydajemy na organizacje pozabudżetowe, 

te, które nazywamy stowarzyszeniami, tak ważne w tym społecznym życiu, tak bardzo nas 

wspierające i wspomagające, jak Ochotnicze Straże Pożarne, jak KGW, jak wszelkiego rodzaju 

kluby sportowe, jak różnego rodzaju stowarzyszenia rozwijające zainteresowania artystyczne, 

kulturalne naszej młodzieży, naszych dzieci, jak towarzystwa regionalne, dbające o historię,  

o tradycję, o naszą kulturę. To wszystko wspieramy ze środków, którymi dysponujemy jako 

nadwyżka nad wydatkami obligatoryjnymi. I oto jest sprawa, Wysoka Rado, żebyśmy nie 

musieli na udział własny do środków pozyskiwanych, czy to od rządu, czy od Unii 

Europejskiej, iść do banku i pożyczać pieniądze, bo tak było to w ostatnich kilku latach. Tak 

dalej być nie powinno bo nawet te środki rządowe nie powinny być dzielone przez ministrów, 

nie powinny być dzielone przez wojewodów. Jako samorządowiec oczekiwałbym, że w każdej 

gminie jest to nadwyżka środków i to tu przez następne lata my w konsensusie, w kompromisie, 

kompromis jest podstawową zasadą pracy w demokracji, również naszych organów, 

samorządów gmin i organu wykonawczego, kompromis co, kiedy i gdzie. A dzisiaj jest wielka 

niewiadoma. Nie wiadomo, czy wnioski, które składamy, ktoś uzna i przyzna nam dotację,  

w którym roku, na które zadanie. Nie wiadomo, skąd wziąć na udział własny, najprościej pójść 

do banku, bo nie da się tak ograniczyć wydatków bieżących, żeby utrzymać to, co jest ważne 

w tym życiu publicznym. Choćby te różne wydarzenia, które dzisiaj częściowo tutaj 

pokazaliśmy jak różnorodne uroczystości, koncerty, święta, obchody z dziećmi, z młodzieżą. 

Jeżeli chcemy uczyć patriotyzmu lokalnego, to wszystkie te działania muszą być realizowane 

w pewnym zakresie również przy wydatkach z naszych budżetów. To robiliśmy. Nie chcę 

przypominać wielu cyfr i szczegółów, bo to mamy w corocznych sprawozdaniach, które 

nazywają się raportem. To również za rok ubiegły będziemy przedkładać, bo jestem 

przekonany, że przynajmniej 70% tu nas obecnych w tej radzie nowej będzie. 30% 

zdecydowało się kandydować do innych rad albo zrezygnować z kandydowania. Będzie ten 

szczegółowy raport taki, jaki co roku w maju zdawaliśmy o latach poprzednich. Te 

sprawozdania my publikujemy w internecie. Powiem tylko tak, że na nasze inwestycje tak 

naprawdę pozyskiwaliśmy środki z Unii Europejskiej i środki budżetowe od państwa  

i oczywiście nasze lokalne podatki i z pożyczek bankowych, pożyczki, kredyty, obligacje. 

Kadencja 2019-2024. Wybudowaliśmy obiekty kubaturowe na kwotę 14 500 000 zł. Jeszcze 

raz przypominam: OSP Mała, hala sportowa przy szkole nr 1, targowisko, dworzec, szkoła  

w Brzezówce, a później żłobek i przedszkole. Zagospodarowaliśmy teren po rozbiórce starego 

dworca PKS-u na kwotę 320 000 zł. Wybudowaliśmy boisko przyszkolne, na kwotę 2 200 000 
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zł na Czekaju, na Granicach, w Gnojnicy Woli, w Chechłach przy szkole nr 5, 5 boisk. 

Wybudowaliśmy też inną infrastrukturę sportową, taką jak remont Ogrodu Jordanowskiego, 

pumptrack, miasteczka rowerowe przy szkołach, oświetlenie na Czekaju, w Gnojnicy Dolnej 

naszych stadionów, skypark, siłownia w Gnojnicy Dolnej i na Czekaju parking i siłownia  

w Niedźwiadzie Górnej przy szkole, zaplecze na Czekaju sportowe, remont zaplecza 

sportowego przy stadionie w Lubzinie. Wszystko razem te remonty i modernizacje za kwotę  

3 000 000 zł. Wybudowaliśmy też infrastrukturę liniową, czyli 24,5 kilometra wodociągów na 

kwotę 9 200 000 zł i 55 kilometrów kanalizacji sanitarnej na kwotę 20 000 000 zł. PUK ze 

swoich środków zmodernizował oczyszczalnię ścieków. Była to kwota około 15 000 000 zł. 

Same wydatki w ochronę środowiska, wodociągi, kanalizację sanitarną i oczyszczalnię, to już 

jest kilkadziesiąt milionów złotych. Aktualnie w opracowaniu jest szereg projektów w sumie 

za około milion złotych, to projekt żłobka w Niedźwiadzie Dolnej, podpisana umowa. Do końca 

listopada będziemy mieli projekt gotowy. Projekt rozbudowy monitoringu miejskiego  

w centrum Ropczyc, projekt remontu Ogrodu Jordanowskiego, dalszy etap. Projekt wodociągu 

na ul. Świętej Anny w Chechłach, projekt budowy budynku oświaty i kultury po dawnym 

dworcu, szkołę muzyczną, sieć wodociągowa na Monte Cassino. Projekt stadionu  

w Niedźwiadzie Dolnej gotowy. Odprowadzenie wód opadowych z terenu osiedla Mehoffera  

i osiedla Północ, początek prac wraz z zagospodarowaniem terenów, na przyszły park 

rekreacyjny, który w tym miejscu chcemy przygotować, czy projekt rozbudowy przedszkola 

publicznego przy przedszkolu nr 1 w Ropczycach. Wiele projektów, które zostały opracowane 

i posiadają pozwolenie na budowę, gotowe są do realizacji. To właśnie te slajdy, które tu przed 

chwilą pokazywaliśmy, jak rozbudowa basenów zewnętrznych, sieci wodociągowe  

i kanalizacyjne, których na obrazkach nie pokazaliśmy, w mieście i gminie, szatnia przy boisku 

w Małej, poprawa dostępności w Urzędzie Miejskim i w miejskim ośrodku pomocy społecznej, 

chodzi o klatkę, windy, sanitariaty, przedszkole i żłobek w Lubzinie, remont orlików, na które 

mamy dotację w wysokości milion złotych w okresie dwóch lat, bieżący i przyszły rok, system 

nawadniania i remontu murawy stadionu w Ropczycach oraz na stadionie w Czekaju. 

Wodociąg w miejscowości Gnojnica, przysiółek Domaradz. W trakcie realizacji są obiekty 

takie jak przedszkola ze żłobkiem na ulicy Mehoffera, szkoła podstawowa na osiedlu 

Witkowice, wodociąg w Niedźwiadzie Górnej, w Niedźwiadzie Dolnej, wodociąg w Łączkach 

Kucharskich, kanalizacja w Brzezówce, boisko i plac zabaw w Lubzinie, łącznik pomiędzy 

altaną i budynkiem wielofunkcyjnym na Granicach, dzisiaj też dokładaliśmy niezbędne środki 

finansowe, żeby podpisać umowę, czy remont zabytkowej części budynku A szkoły  

w Witkowicach, oświetlenie na stadionie w Łączkach Kucharskich, umowa podpisana. Razem 

kwota inwestycji w bieżącym roku rozpoczętych 20 000 000 zł. Bardzo znaczące środki 

finansowe wydatkowaliśmy na drogi i ulice, tak w osiedlach, jak i na terenie naszej gminy. Jest 

to kwota 27 600 000 zł. W sumie 21 kilometrów nowej nawierzchni asfaltowej na drogach, 

ulicach i chodnikach. W tym miejscu też dodam, że bardzo miło usłyszeć informację  

i uczestniczyć w wbiciu pierwszej łopaty pod przebudowę wiaduktu nad trasą kolejową E30  

w ciągu drogi wojewódzkiej 986, jak również mostu na granicy naszej gminy i gminy Ostrów. 

Dodam, że ja oczekiwałem, że w ciągu tych pięciu lat uda się jednak przebudować ten odcinek 

drogi wojewódzkiej najbardziej wrażliwy od Czekaja, czyli od tych wiaduktów, od tego mostu 
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do drogi krajowej. Najbardziej wywieraliśmy presję na właściciela drogi wojewódzkiej 986, 

samorząd wojewódzki w ostatnich dwóch latach, kiedy zapadła decyzja, że zaprzestaje się 

projektowania i przygotowania do budowy łącznika łączącego drogę krajową między 

Ropczycami i Sędziszowem z wybudowanym węzłem autostradowym na Borku Wielkim bo to 

oznacza, że natężenie ruchu, jeżeli ten węzeł zostanie dokończony w Ostrowie, projektowany, 

będzie o wiele większe. Chcę w tym miejscu odnieść się też przy Wysokiej Radzie i być może 

do mieszkańców, którzy nas słuchają do publicznej wypowiedzi w dniu wczorajszym na 

konwencji grupy kandydatów do Rady Miejskiej, gdzie marszałek województwa wypowiedział 

publicznie fake news, nieprawdziwe słowa jakoby obecny Burmistrz Ropczyc był przeciwny 

budowie czy funkcjonowaniu węzła autostradowego w Ostrowie. Chcę powiedzieć Wysokiej 

Radzie i również naszym mieszkańcom, że nigdy takich słów nie wypowiedziałem. Nigdy nie 

byłem przeciwko budowie węzła autostradowego. Ja tylko z troską informowałem pana 

marszałka, informowałem opinię publiczną, że gdy ten węzeł zaistnieje, to musimy zadbać 

absolutnie o to, aby droga wojewódzka w osiedlu Chechły i w osiedlu Czekaj była 

przebudowana. Natężenie ruchu wzrośnie 2-3 krotnie. Świadczą o tym badania natężenia ruchu 

przeprowadzone przez samorząd powiatowy, tak w Łączkach Kucharskich, gdy brało się pod 

uwagę przepływ samochodów, natężenie ruchu kierowanych GPS-em na zjazd autostrady  

w Zawadzie, jak i w Chechłach koło ul. Świętej Anny. Wiemy, że to jest trzykrotnie większy 

ruch tylko osobowy, a dojdzie nam również transport ciężarowy z całego południa. Ten 

transport będzie przemieszczał się tą drogą wojewódzką, ale my musimy zadbać, musimy 

absolutnie przywołać pana marszałka, właściciela tej drogi, samorząd wojewódzki, do tego, 

aby w najbliższym czasie podjął decyzję, o którą prosimy od ośmiu lat, dwukrotnie w ciągu 

roku wysyłając wnioski, aby zlecił projektowanie przebudowy odcinka tej drogi wojewódzkiej 

od Czekaja do Wielopola etap pierwszy przynajmniej do końca Checheł. Ta droga musi być 

przebudowana z obawy o bezpieczeństwo dzieci, młodzieży i starszych. Brak chodników, brak 

mostków, brak odwodnienia, brak dróg rowerowych. Deklarujemy i deklarowaliśmy pomoc 

finansową z naszych środków. Na tyle i na ile możemy. Myślę, panie marszałku, że to jest 

zadanie absolutnie do realizacji w następnej kadencji przed sejmikiem wojewódzkim i takie 

pytania powinniśmy zadawać kandydatom do sejmiku wojewódzkiego. Z węzła 

autostradowego w Ostrowie przede wszystkim będzie korzystał przemysł wielkiego ośrodka 

przemysłowego w Mielcu jako dojazd do autostrady na wschód, bo na zachód mają drogę 

wojewódzką prowadzącą do Zawady i zjazd w Zawadzie, Mielec. Natomiast na wschód to są 

Ropczyce, Ostrów. Świadczy o tym decyzja pana marszałka Władysława Ortyla, który  

w wywiadzie niedawno zapowiedział pilne projektowanie przebudowy drogi wojewódzkiej  

z Tuszymy do Ostrowa. Po co? Po to, żeby cały przemysł i ruch osobowy miał bardzo dobrą 

drogę do zjazdu w autostradzie na wschód dla Okręgu Przemysłowego Mieleckiego. Ale 

ktokolwiek jechał tą drogą wojewódzką od Ostrowa do Tuszymy, to wie, że jej stan technicznie 

jest o wiele lepszy niż w drugą stronę, na południe, niż chociażby do naszej obwodnicy, do 

drogi krajowej. Ten odcinek ulicy Kolejowej to ścieżka, zkoleinowana, łata na łacie, bez 

poboczy, bez chodników, bez drogi rowerowej. To, o co wnioskowaliśmy przez te osiem lat. 

Nierozwiązany problem. Naszym wspólnym celem jest budownictwo mieszkaniowe. Dzisiaj 

dla wszystkich naszych mieszkańców, zwłaszcza tych młodych, którzy kończą szkoły 
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zawodowe, studia, decyzja, czy pozostaniemy tu w Ropczycach, czy wyjedziemy, to dwie 

kwestie do rozwiązania. Praca i dach nad głową. O pracy wielokrotnie mówiliśmy. Te drogi,  

o których mówiliśmy, pokazywaliśmy na zdjęciach, na które wyłożyliśmy w tej kadencji ponad 

27 000 000 zł pozyskanych od rządu, od Unii Europejskiej, z naszych dochodów i z pożyczek 

bankowych, otwierają nowe tereny pod inwestycje przemysłowe, usługowe. Musimy skupić się 

też dalej na tej intensyfikacji budownictwa mieszkaniowego. Dzisiaj trzeba powiedzieć, że nasz 

powiat jest przodujący w Województwie Podkarpackim, jeżeli chodzi o liczbę budowanych  

i oddawanych mieszkań na 100 000 mieszkańców. Głównie to jest zasługa naszego miasta  

w tym powiecie, ale też i Sędziszowa. Bardzo wielu naszych mieszkańców wnioskuje o decyzję 

o warunkach zabudowy. Nie ograniczamy. W ciągu tych pięciu lat złożono 1 650 wniosków  

o wydanie decyzji o warunkach zabudowy. W większości chodzi o budownictwo 

mieszkaniowe. Wydano ponad 900 pozwoleń w ciągu tych pięciu lat. To świadczy  

o intensyfikacji budownictwa jednorodzinnego, ale również i blokowego w różnej formie, 

własnościowej, na najem. Mamy nadzieję, że rząd też uruchomi program budownictwa 

komunalnego. Zauważyliście państwo, Wysoka Rado i wszyscy tu obecni, że w ciągu tych 

może nie 5,5 ale siedmiu lat, bo tyle trwała budowa osiedla Mehoffera, wyrosło małe, piękne 

osiedle. Dzięki temu zatrzymaliśmy kilkaset osób. Mają dach nad głową. Bardzo ważnym 

celem jest kontynuować to przygotowanie do otworzenia nowego obszaru, nowego osiedla, 

który zakreślony jest uchwałą Wysokiej Rady na obszarze 44 hektarów od ulicy Skorodeckiego 

w kierunku ulicy Wyszyńskiego. To jest zadanie dla następnej Rady, dla następnego 

burmistrza, żeby ten zakres spraw przyspieszył, żeby jak najszybciej nie tylko opracować 

szczegółowy plan, który zamieni ten obszar rolniczy w nieruchomości budowlane, ale również 

przyspieszyć  projektowanie i budowę tej infrastruktury niezbędnej pod to budownictwo, jak 

ulice, których projekty już mamy. Brakuje nam tylko środków finansowych na wypłatę 

odszkodowań za zajęte tereny pod odwodnienie tych ulic i budowa ciepłociągów, wodociągów 

i kanalizacji. Mamy głęboką nadzieję, że nowy rząd i sejm odda nam kompetencje w zakresie 

ustalenia taryfy na wodę i kanalizację, by nie było tak, jak do tej pory przez ostatnie 4 czy 5 lat, 

że urzędnik państwowy ustalał taryfę na poziomie, który ubezwłasnowolnił przedsiębiorstwa 

gospodarki komunalnej. Nie są w stanie ze środków, które mają realizować jakikolwiek zadań 

rozbudowujących sieć kanalizacyjną pod potrzeby nowych domów, nowych osiedli. Musimy 

to robić tylko jako gmina za pożyczkę z banków, bo innych środków na to nie mamy wolnych. 

Wysoka Rado, dzisiaj zapewnienie naszym młodym mieszkańcom, że damy pracę, że 

zorganizujemy dach nad głową jest szansą, że utrzymamy liczbę mieszkańców tak ważną dla 

rozwoju miasta i całej gminy. W ciągu tych pięciu i pół roku naszej wspólnej pracy 

samorządowej ubyło nam 180 mieszkańców. To te dwa lata COVID-u spowodowały, że więcej 

jednak osób odeszło niż się urodziło. Ale w ciągu tych 5,5 roku przybyło nam w szkołach 106 

dzieci. Gdy porównamy cyfrę 3 850, 5 lat temu i dzisiaj stan dzieci w naszych żłobkach, 

wszystkich przedszkolach i szkołach podstawowych, to mamy 106 dzieci więcej. To oznacza, 

że ta dzietność w naszej gminie jest lepsza niż bilans wszystkich urodzonych, zameldowanych, 

przybyłych, niż tych, którzy odjechali, wyjechali, wymeldowali się i odeszli. To jest też ważne. 

Czasami podaję przykład naszego bliskiego miasta, z którym jesteśmy w aglomeracji Dębicy, 

że w ciągu 10 lat ubyło im 4 000 mieszkańców. W tym względzie myślę, że te główne cele, 
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które powodują, że wielu młodych naszych mieszkańców decyduje się tu pozostać, budując 

dom na nieruchomości rodziców, czy oczekując na wsparcie w zakupie mieszkania 

własnościowego, czy też otrzymanie lokalu mieszkalnego na najem mają też w tym swój udział. 

Wysoka Rado, zwiększyliśmy w ciągu tych pięć lat zadłużenie, co jest bolesne. Nie było innego 

wyjścia, jeżeli chcieliśmy angażować te pozyskane środki europejskie i rządowe, nie obniżać 

poziomu obsługi publicznej całej naszej infrastruktury, choćby tej społecznej. Proszę 

zauważyć, w ciągu tych pięciu lat wydaliśmy tylko z dochodów własnych, na pracę  

i współpracę wszystkich naszych czterdziestu paru stowarzyszeń 6 700 000 zł. Nie mówiąc już 

o takich stowarzyszeniach jak jednostki OSP, gdzie w każdym roku wydajemy ponad milion 

złotych na bieżące funkcjonowanie, a więc gro inwestycji realizowanych było za pożyczki  

i zwiększyliśmy to zadłużenie o 18 000 000 złotych. Mam wielką nadzieję, że samorządy  

w całym kraju dopomną się o pozostawienie większej kwoty lokalnych podatków  

i w najbliższych pięciu latach będziemy mogli z tych pożyczek schodzić, chociaż bilans 

procentowy nie jest zły, bo w sensie kwot nasz dzisiejszy dochód całościowy budżetu miasta 

jest kilkadziesiąt milionów wyższy niż pięć lat temu. Wysoka Rado, kończąc tą moją opowieść 

o tych 5,5 latach, chciałbym raz jeszcze przede wszystkim, wszystkim wam serdecznie 

podziękować za współpracę. Jesteśmy dwoma organami. Wójt, burmistrz, prezydent jako organ 

wykonawczy i rada gminy, rada miasta, miasta i gminy jako organ stanowiący. Jeżeli te dwa 

organy w miarę w zgodzie współpracują, jest i satysfakcja, jest i przyjemna praca, jest i efekt. 

Jest też uznanie w oczach opinii publicznej. Myślę, że wszyscy jesteśmy godni tego uznania 

opinii publicznej. W związku z tym wszystkim wam, panie i panowie radni, którzy 

kandydujecie też obecnie życzę, by nasza społeczność uznała naszą pracę i uznała, że jesteśmy 

sprawni w zarządzaniu naszą wspólną zbiorowością 27,5 tysiąca mieszkańców i potrafimy 

zarządzać aktywnie i skutecznie naszym miastem i naszą gminą. Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych chciałbym też przekazać panu 

przewodniczącemu, prezydium, Wysokiej Radzie i państwu tu obecnym, sołtysom, 

przewodniczącym osiedli, kierownictwu gminy życzenia przede wszystkim dużo radości, dużo 

spokoju, ciepła rodzinnego, refleksji tej, która wiąże się z naszą pracą zawodową i z naszą pracą 

społeczną. Przemyśleń, które wiążą się z rozwojem naszych rodzin, również z rozwojem 

naszego miasta i naszej gminy. Życzę, by te Święta Wielkanocne przebiegły w dobrej, 

spokojnej, nie kampanijnej atmosferze. Po świętach jeszcze kilka dni kampanii, jeszcze kilka 

dni może i różnic, a później żebyśmy się znów po 7 kwietnia spotkali na tej sali, na uroczystej 

sesji otwierającej kolejną kadencję. Pozwólcie, że chciałbym szczególne podziękowanie 

skierować do naszych dwóch pani. Chcę również podziękować bardzo serdecznie panu 

przewodniczącemu, bo my wszyscy jesteśmy radnymi do końca kadencji, czyli do wyborów 

ale pan przewodniczący jest przewodniczącym na sesji, więc te szczególne podziękowania  

w tym kierunku kieruję.  

 

Burmistrz Ropczyc złożył podziękowania za współpracę wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej  

p. Teresie Rachwał, radnej p. Genowefie Ciosek oraz Przewodniczącemu Rady Miejskiej  

p. Grzegorzowi Bielatowiczowi. 

 



17 
 

Przewodniczący Rady - Dziękuję panu burmistrzowi, jak również całej Radzie za zgodną 

współpracę, za to, że mimo różnic zawsze dochodziliśmy do porozumienia dla dobra naszej 

małej ojczyzny. 

 

7. 

Przewodniczący Rady - Sprawozdania i informacje przedłożone Radzie między sesjami: 

sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ropczycach 

w 2023 roku, sprawozdanie z realizacji programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie  

i ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla miasta i gminy Ropczyce na lata 2021 – 2026, roczne 

sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny, sprawozdanie z działalności 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Przewodniczący Rady poinformował, że jeżeli radni mają pytania do ww. sprawozdań  

w każdym czasie, pani kierownik oraz pracownicy ośrodka udzielą odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Rady – przedstawił informację Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń 

majątkowych na dwa miesiące przed upływem kadencji. Poinformował, że oświadczenia 

złożyli wszyscy radni, nieprawidłowości nie stwierdził.  

 

Przewodniczący Rady - Obecna 73 sesja Rady Miejskiej w Ropczycach jest sesją kończącą 

pracę organu stanowiącego miasta i gminy Ropczyce VIII kadencji obejmującej 5,5 roku od 

listopada 2018 roku do kwietnia 2024 roku, dlatego też z racji pełnionej funkcji 

Przewodniczącego Rady publicznie przedstawię krótkie podsumowanie dotyczące Rady w tym 

okresie. 21 października 2018 roku odbyły się wybory samorządowe. Mieszkańcy miasta  

i gminy Ropczyce wybrali 21 radnych. Składając ślubowanie w dniu 22 listopada objęliśmy 

formalnie mandaty radnych i zaczęła działać Rada Miejska w Ropczycach w składzie Mariusz 

Bernat, Grzegorz Bielatowicz, Zenon Charchut, Mateusz Chmura, Genowefa Ciosek, Maria 

Golenia, Dariusz Herbut, Arkadiusz Kutkowski, Bogdan Madeja, Stanisław Marć, Kazimierz 

Mądro, Józef Misiura, Dariusz Mormol, Michał Przystaś, Andrzej Rachwał, Teresa Rachwał, 

Mateusz Raś, Piotr Raś, Wojciech Róg, Jan Rydzik, Dariusz Skórski. Podczas kadencji na 

skutek różnych okoliczności nastąpiły zmiany w składzie osobowym. Do składu rady weszli 

Henryk Kędziora z dniem 13 listopada 2020 roku oraz radny Marek Fic z dniem 28 listopada 

2022 roku. Rada Miejska jako organ kolegialny stanowiący i kontrolny podczas sesji w drodze 

uchwał rozstrzygała sprawy przypisane ustawowo radom gmin. Rada obradowała na 73 sesjach 

i podjęła 766 uchwał. Ich treść jest dostępna na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. Każdy 

z radnych pracował w dwóch komisjach stałych, które pełniły funkcje opiniodawcze i doradcze 

odnośnie projektów uchwał oraz funkcje kontrolne. Były to komisje: Komisja Rewizyjna, 

Komisja skarg, wniosków i petycji, Komisja ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego, komisja ds. oświaty, kultury i sportu, Komisja ds. rolnictwa, ochrony 

środowiska i bezpieczeństwa przeciwpowodziowego, Komisja ds. zdrowia i porządku 

publicznego. W Radzie działały dwa kluby radnych. Jako radni reprezentowaliśmy różne 

stanowiska mieszkańców, przedstawiając ich różnorodne oczekiwania. Również różniliśmy się 

w poglądach politycznych, jednak rozważając zagadnienia merytoryczne decydujące o rozwoju 
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naszej małej ojczyzny i poziomie życia obywateli znajdowaliśmy porozumienie, choć nie 

pozbawione czasem bardzo aktywnej wymiany poglądów. Wierny Konstytucji i Prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

mając na względzie dobro mojej gminy i ich mieszkańców. Uważam, że 21-osobowa Rada 

Miejska w Ropczycach przyjęte zobowiązanie zrealizowała. Zakończenie kadencji to również 

podziękowania. Organem wykonawczym w naszej gminie jest burmistrz Bolesław Bujak.  

5,5 minionych lat przez pana burmistrza wraz z zespołem administracji gminnej to kolejne 

wymierne efekty w infrastrukturze naszej gminy oraz efekty w sferze społecznej. Są to również 

efekty decyzji podejmowanych przez Radę Miejską. Za całokształt pracy i współpracy dziękuję 

panu burmistrzowi oraz pracownikom jednostek samorządowych, pracownikom Urzędu 

Miejskiego. Dziękuję paniom z biura rady, referatowi promocji, pani skarbnik, prezesom, 

dyrektorom, panu informatykowi, pani mecenas, wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego. 

Dziękuję również sołtysom, przewodniczącym zarządów osiedli, za towarzyszącą obecność na 

wszystkich sesjach Rady Miejskich. Dziękuję również wszystkim tym, których nie wymieniłem 

z nazwiska, a dane nam było pracować w okresie 5,5 roku, czyli w tej kadencji. Mieliśmy okazję 

być radnymi w bardzo ważnym okresie historii Polski, a nawet świata, ponieważ na czas 

mijającej kadencji przypadła pandemia koronawirusa oraz wybuch konfliktu wojennego za 

naszą wschodnią granicą. Przed nami 7 kwietnia 2024, kolejne wybory samorządowe. Życzę 

wszystkim spełnienia planów w działalności społecznej i szczęścia w życiu prywatnym, zaś 

ogółowi społeczności lokalnej życzę dobrej, nowo wybranej władzy samorządowej.  

 

Radny p. Dariusz Skórski - Szanowny panie burmistrzu, panie przewodniczący, koleżanki  

i koledzy radni. Pozwoliłem sobie podejść do mównicy, bo nadszedł czas zmian i zakończenia 

pewnego etapu w życiu. Nie jest to łatwe, ale trzeba do przodu spoglądać. Na ręce pana 

burmistrza pragnę podziękować za 13 lat współpracy, szczególnie za ostatnie 5,5 roku, kiedy 

miałem zaszczyt przewodniczyć mniejszemu klubowi w Radzie Prawa i Sprawiedliwości. Na 

ręce pana burmistrza dziękuję szczególnie wszystkim zwykłym pracownikom Urzędu 

Miejskiego i jednostek organizacyjnych oraz wam sołtysi i przewodniczący osiedli, bo to wy 

się mierzycie na co dzień z naszym społeczeństwem i z prośbami naszych mieszkańców. Wiem, 

jakie to jest ciężkie. My jako radni tak naprawdę poza tymi głosowaniami możemy 

podpowiadać. To myślę wszyscy czyniliśmy i podpowiadaliśmy, przekazywaliśmy wnioski 

mieszkańców. Myślę, że czyniliśmy to dobrze. Każdy jak najlepiej to potrafił robić, to robił. 

Przypomniało mi się o nieodżałowanym Józiu Misiurze. Przypomniało mi się o nieodżałowanej 

pani dyrektor Bożenie Rygiel i wielu osobach, które odeszły. Pamiętajmy o tym, bo dzisiaj 

jesteśmy, jutro nas nie będzie a niech ten szacunek wzajemny będzie na pierwszym miejscu. 

Każdy z nas ma na swoim sercu dobro naszej małej ojczyzny. Jestem dumny z tego, że jako ten 

mniejszy klub, teraz troszeczkę większy, bo dziesięciu radnych, wcześniej trzech, jakiś tam 

wpływ na waszą większość mieliśmy, jakiś dobry też wpływ był i pewne pozytywne zmiany 

dostrzegam po tych latach. Choćby telewizja miejska, gdzie z pięć lat temu upominaliśmy się, 

że w ogóle nas nie ma w tej telewizji, to po latach się udało, gdzieś nieraz skraja zdjęcia się 

znajdę. Dajcie nam tak samo czasem z tej telewizji skorzystać jako temu mniejszemu 

komitetowi. Nie chciałbym wzruszać tych trudnych spraw, ale dzisiaj idąc do Urzędu 
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Miejskiego, jesteśmy w trudnym okresie kampanii wyborczej, szanujmy się nawzajem. Jest 

słup ogłoszeniowy z PUK-u wiem, że ogłoszenia rozwiesza PUK, a tam jest plakat jednego 

komitetu, widnieje tylko końcówka tego plakatu u góry, a pod spodem jest plakat kina  

z Sędziszowa. Wiem, że to pracownicy PUK-u naklejają. Bardzo proszę pana prezesa uczulić 

pracowników zwykłych. Nie zaklejajmy tych plakatów, szanujmy się nawzajem. Jest naprawdę 

miejsce dla nas wszystkich na banerach i na słupach ogłoszeniowych a każdy, kto będzie chciał 

zagłosować, zagłosuje. Przyłączając się do życzeń pana burmistrza i podziękowań, życzę dla 

państwa zdrowych, spokojnych świąt zbliżających się, zadumy nad Zmartwychwstałym Panem 

Jezusem i dużo zdrowia dla każdego z nas wszystkich.  

 

Przewodniczący Rady - Z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych pragnę państwu 

życzyć, aby te święta były pełne radości, nadziei, miłości. Niech zmartwychwstanie Chrystusa 

przyniesie Wam wewnętrzny spokój oraz siłę do pokonywania życiowych trudności. Niech te 

święta będą czasem refleksji i staną się podporą waszego życia rodzinnego.  

 

8. 

Przewodniczący Rady zamknął 73 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.  

 

 

Protokolanci - opracowanie:  

Elżbieta Klimek inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich  

Bernadeta Cholewa inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich 

 


